

有關

快樂丸

The facts about Ecstasy

FRANK

0800 77 66 00

這個電話號碼會有可以用中文
與你通話的人士。

www.talktofrank.com

DrugScope

020 7928 1211

www.drugscope.org.uk

For additional copies, please
contact Prolog on 0870 2414680

Produced by the FRANK campaign in association
with DrugScope and funded by the Home Office.

BMECOMSC3

Chinese

快樂丸對人有甚麼影響？

這種藥物使人更有精力。有些服用快樂丸的人聲稱它使他們變得更友善。

快樂丸使人覺得十分熱，如果他們在以下情況服用這藥物，可能會使他們病重：

- 在熱的地方，例如在夜總會內；
- 當他們在做一些令他們感到熱的活動，例如跳舞。

有些年青人在服用這藥物後因為身體過熱而喪生。快樂丸亦可能使人們在服用後兩至三天後變得十分沮喪，這是由於這藥物對大腦造成的影響。

快樂丸是甚麼模樣的？

它看起來像一粒藥丸，並有不同的顏色，例如白色，粉紅色及棕色。快樂丸丸上通常會有圖案。

人們怎樣服用快樂丸？

用吞食的方法。

快樂丸的其他名稱

它亦稱為E，搖頭丸。這藥物時常會有新名稱。

快樂丸的價格是多少？

一粒丸的價錢是£3-£8。

快樂丸是否合法？

否。若你身上（例如在衣袋內）或在屋內藏有快樂丸，即屬違法。售賣或將快樂丸給予任何人，即使是朋友，亦是違法的。

What does ecstasy do to people?
This drug gives people energy.
Some people who take ecstasy say it makes them more friendly.

Ecstasy makes people feel very hot, which can make a person seriously ill if they take this drug:

- in a hot place, such as a nightclub;
- when they are doing something that makes them hot, such as dancing.

Some young people have died after taking this drug and becoming too hot.

Ecstasy can also cause people to become very unhappy two or three days after they take it. This is because of the way this drug affects the brain.

What does ecstasy look like?

It looks like a pill and comes in different colours like white, pink and brown. It often has a picture on it.

How do people take ecstasy?

It is swallowed.

Other names for ecstasy

It is also called E. This drug often gets new names.

How much does ecstasy cost?

It costs £3-£8 for a pill.

Is it legal?

No. It is against the law to have ecstasy on you (for example, in your pockets) or in your house. It is also illegal to sell or give ecstasy to anyone, even friends.